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Parents’ Letter No. 6 

15 November 2017 
Dear Parent/Guardian, 

eClass Parent App, Winter School Uniforms, S.1 After-school Revision Support Class, 

PTA Election Results, Speech Day 

Please be informed of the following matters: 

1. eClass Parent App 
 
To facilitate better communication between parents and school, you can now install a 

phone app – eClass Parent App. After installation, you can: 
 Get the latest news from the school 
 Check the attendance record of your child / ward 
 Check the homework record of your child / ward 
 Read and sign parents’ letters 

 
Download now at: 
 

 
 

 

  
 
 
2. Winter School Uniforms 

Please note that from 27 November 2017, it will be compulsory for all students to 
wear winter uniforms. 

The suppliers of our school uniforms are: 

1. Golden Dragon School Uniforms Ltd.  

    194, Prince Edward Road West., G/F, Mong Kok, Kowloon  

    Tel: 2381 1408, 2381 0889 

2. Joseph Embroidery Enterprises Co. Ltd. 

    Wan Chai: 2A, Senior Building,112 Thomson Road, Wan Chai  Tel: 2573 3229 

    Yau Ma Tei: 2/F, Prospect Building, 493 Nathan Road, Yau Ma Tei  Tel: 2384 6938 
 

 
 
 
 
 



3. Results of the School Management Committee Parent-representative Election 
and the PTA Executive Committee Parent-member Election 2017-2019 

The School Management Committee Parent-representative Election was successfully 
conducted during the 26th PTA Annual General Meeting on 10 November 2017. 

 

 Mrs. Chan Violeta was elected as the SMC parent-representative for the year 

2017-2019. 
 
As there were no contesting candidates, the following parent-candidates were 

automatically elected and endorsed at the AGM to the PTA Executive Committee: 
 

 
 
 
 
 

 

 

 Mr. G. S. Batra was elected as the PTA Honorary Auditor for the year 2017-2018. 
 

4. S.1 After-school Revision Support Class 
 

In order to cultivate students’ serious attitude towards studying and preparation for 
examination, it is compulsory for ALL S.1 students to attend the three sessions of the After-
school Revision Support Class in their homerooms under the supervision of our staff.  Details 
are as follows. 
 
Date:  Tuesday, 5 Dec 2017 

Tuesday, 12 Dec 2017 
Tuesday, 19 Dec 2017 

Time: 3:30 pm- 4:15 pm 
Venue: Homerooms of 1A, 1B, 1C and 1D 
 

5. Speech Day 

 

 To celebrate our students’ achievements in the year 2016/2017, Speech Day will be 
held on Friday, 8 December 2017. You are cordially invited to join us on this special 
occasion to share their joy and success. All students are required to return to school by 9:15 
a.m. when roll-call is taken. The ceremony is scheduled to start at 10:30 a.m. and is expected 
to finish at approximately 12:30 p.m. After the ceremony, students will be dismissed for the 
day.  
 

Thank you for your attention. 
Yours faithfully, 

 

 

 

(YEUNG KWONG Mong-ha) 

Principal 

This Parents’ Letter can be found on our school homepage (http://www.seksswk.edu.hk/) and eClass 
Parent App. 

 Ms. Marian Bautista Leung 

 Ms. Yang Mei Ling  

 Mr. Muhammad Aqil  

 Mr. John Kristoffer Baina Cruz  



  



官立嘉道理爵士中學 (西九龍) 

二零一七至二零一八年度第六號家長信撮要 

 

1. eClass Parent App 

 
為配合學校行政電腦化，及加強家校溝通， 閣下現在可以安裝手機應用程式 eClass 

Parent App。完成安裝後，  閣下可以︰ 
 獲取學校最新資訊 

 查閱 貴子女的出席紀錄 

 查閱 貴子女的功課紀錄 

 閱讀並簽署家長電子通告 

 

請即下載︰ 

 

 
 

 

  
 

 
2. 更換冬季校服 

時值秋季，天氣漸涼，自二零一七年十一月廿七日(星期一)起，所有學生必須穿著

整齊冬季校服回校上課。 

校服供應商資料如下: 

 

   一. 金龍校服有限公司 

       九龍太子道西194號地下     

 電話:  2381 1408, 2381 0889 

 

   二. 約瑟綉織實業有限公司 

       灣仔譚臣道 112 號勝意大廈2A         電話: 2573 3229 

       九龍油麻地彌敦道493號展望大廈2字樓  電話: 2384 6938 

  



 

3. 第二十六屆家長教師會周年大會選舉結果 

第二十六屆家長教師會周年大會已經圓滿結束，選舉結果如下︰ 

 Mrs. Chan Violeta 獲選為學校管理委員會 2017-2019 家長代表 

 下列四位家長獲選為家長教師會執行委員︰ 

 

 

 

 

 

 

 

 Mr. G.S.Batra 獲委任為二零一七至二零一八年家長教師會榮譽核數師。 
 

 

4. 中一課後溫習支援班 

 

本支援班由本校老師指導，旨在培養學生正確的學習態度，並鼓勵他們努力溫習，

準備考試。 

 

所有中一學生必須出席。有關詳情如下： 

日期：  2017 年 12 月 5 日 (星期二) 

                      2017 年 12 月 12 日(星期二) 
                2017 年 12 月 19 日(星期二) 

時間：  下午 3 時 30 分至 4 時 15 分 
地點：  中一各班所屬班房 

 

5. 2016/2017年度畢業暨頒獎典禮 

本校將於二零一七年十二月八日(星期五)上午10時30分在本校禮堂舉行2016/2017年
度畢業暨頒獎典禮，以表揚於上學年表現優異的學生，現誠邀各位家長出席，分享

喜悅。全體學生須於早上9時15分回校集隊。頒獎典禮將在上午10時30分開始，並

於下午12時30分完結，屆時學生可自行離校回家。 

 
 

 

 

 
 

 Ms. Marian Bautista Leung 

 Ms. Yang Mei Ling  

 Mr. Muhammad Aqil  

 Mr. John Kristoffer Baina Cruz  


